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Bjørn Nymoen

Fra: Lars Tveito [latv@online.no]
Sendt: 17. februar 2013 19:52
Til: Alv Smith Johansen; Ivar Jon Tunheim; Ole Herman Nordby; Sven Halvorsen; Ulf 

Sundling; Olav Grande
Kopi: Bjørn Nymoen; Jan-Arne Rønningen
Emne: Referat fra peismøte i kommunikasjonskomiteen 12.02.13

Tilstede:    Alv, Ivar Jon, Ole Herman, Sven, Lars 
Meldt forfall:  Olav 
  
Referatet er nok ikke fyldestgjørende, diskusjonen var springende og møtet hyggelig.  Noen punkter fra 
min blokk: 
  
1.  Klubbens 3‐års planer 
  
Generelt ble det gitt tilslutning til klubbens 3‐års plan.  Noen innspill: 
*  I planen foreslås at vi har et mål om å beholde min.  xx% av medlemmene.  Er det et mål å beholde alle 
medlemmer – er det ikke naturlig med en liten turn‐over?  Et medlems interesser og prioriteringer endres 
av og til og turn‐over oppleves ikke som særlig høy. 
*  Ungdomsutveksling er et løft og bør bare stå hvis det er flere medlemmer som er positivt interessert og 
som har ungdommer i en alder som passer.  I vårt møte var det ingen som så for seg å ha ungdommer på 
besøk.   
*  Sommercamps er et enkelt tiltak og kanskje vi skal ta med at vi promoterer det? 
  
2. Paul Harris 
  
Vi diskuterte Paul Harris og samlet oss om noen synspunkter/forslag: 
*  Nysgjerrig prisen utgår og erstattes av Paul Harris – maks 1 pr år utenfor klubbens rekker.  Vinneren får 
også et reisestipend – 10.000,‐.  Utdeling foretas ikke nødvendigvis hvert år.   
*  Internt deles ut normalt ut inntil 1 Paul Harris hvert år.   
  
3.  Referat fra klubbmøter 
  
Behovet for referater ble diskutert og en nesten enstemmig komite så ikke behovet lenger.  
Månedsbrevene gir en god nok historikk over hva som har foregått. 
  
4.  Programposter i banken 
  
30.04 er vårt neste møte og vi satser på å invitere ny redaktør i Jarlsberg Avis.  Ivar Jon tar ansvar for 
kontakten. 
  
På vent: 
* Jernbaneprosjektet nord/sørover etter Holmestrand 
* Næringssjefen i Holmestrand – planer/vyer 
* Langøya – oppdatering om NoaH’s planer 
* Samhandlingsreformen ett år etter ved kommunelege Ole Bakke 
* Planer Hillestad skole ved Leif Næss 
* Handelstandens tanker om handelsutvikling – invitere G‐sport, Carisma eller Cubus 
* Hva skjer i området sør for byen – Felleskjøpet, Hagemann brygge, Melekfabrikken 
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* Byutviklingen ‐ hva skjer når jernbanen forsvinner i fjellet 
  
Mvh 
Lars 
  
  


